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Ljubljana - Težko pričakovane vče-
rajšnje skupščine Casinoja Ljublja-
na, na kateri bi se moralo odločati o
nujno potrebni dokapitalizaciji v
znesku 3,7 milijona evrov, ni bilo.

V Kapitalski družbi (Kad) kot
največji lastnici Casinoja Ljubljana
pojasnjujejo, da skupščina ni bila
sklicana v skladu z zakonom o
gospodarskih družbah. Uprava
družbe v času, ko ji je predsedoval
še Goran Miškulin, namreč v sklicu
skupščine ni navedla presečnega
datuma, na podlagi katerega se
skupščine lahko udeležijo delničar-
ji, ki so do določenega datuma
vpisani v centralni register Klirin-
ško depotne družbe. Skupščina Ca-
sinoja Ljubljana bi se lahko teore-
tično odvila le, če bi se je udeležili
vsi delničarji, vendar na njo nista
prišla delničarja, podjetje USB Ho-
tel in podjetje Albor, ki imata v lasti
prednostne delnice.

Po včerajšnjem sklepu nadzorne-
ga sveta bo nova skupščina sklicana
v najkrajšem možnem času. Ker je v
petek odstopil predsednik nadzor-
nega sveta Igor Bončina, je sejo

nadzornega sveta vodil njegov na-
mestnik Jože Janežič, ki v nadzor-
nem svetu zastopa delavce.

Kad je predlog za dokapitalizaci-
jo nameraval podpreti, pri njej pa ni
nameraval sodelovati. Po neurad-
nih informacijah sta enako namera-
vala ravnati tudi Sod in Hit, zato
dokapitalizacija ne bi uspela.

Na dnevnem redu skupščine je
bil tudi predlog, naj skupščina ne
sprejme poročila posebnega revi-
zorja, ki je preveril poslovanje Casi-
noja Ljubljana od leta 2005 do leta
2008. Ker ta sklep po pojasnilih
Kada ni bil v skladu z zakonodajo,
so nameravali glasovati proti njego-
vemu sprejetju. »Skupščina ni pris-
tojna za (ne)sprejemanje poročila
posebne revizije, temveč se z njim

le seznani. Poslovodstvo družbe
mora poročilo posebne revizije pre-
dložiti nadzornemu svetu in ga
uvrstiti na dnevni red naslednje
skupščine,« zahteva Kad.

Če dokapitalizacije ne bo, Casi-
noju Ljubljana grozi stečaj. Po oce-
nah poznavalcev razmer naj bi
obstajale možnosti, da bi igralni
salon Casinoja Ljubljana, ki je v
središču Ljubljane, v stečajnem po-
stopku odkupil Hit. V Hitu tega niso
niti zanikali niti potrdili: »Načelo-
ma nas zanima vsaka poslovna
priložnost, za katero mislimo, da
lahko s svojim znanjem in izkušnja-
mi ustvarimo primerno donosno-
st.«
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Okoli 13 milijonov evrov dolgov
V Casinoju Ljubljana pojasnjujejo, da se bodo prihodki iz poslovanja v letu
2009 v primerjavi z letom 2008 povečali za 13 odstotkov, kar pomeni, da
bodo znašali več kot šest milijonov evrov. Po drugi strani so se stroški znižali
za 25 odstotkov. Izguba bo malenkost nižja od načrtovane in bo znašala 3,6
milijona evrov. To je približno toliko, kot je bila lani, če pa upoštevamo učinek
prisilne poravnave, pa je za 40 odstotkov nižja. Po naših informacijah je imel
Casino Ljubljana konec lanskega leta za okoli 13 milijonov evrov obveznosti,
od katerih jih je v plačilo zapadlo že več kot dva milijona evrov.


